



兹证明

无锡德润电子有限公司

统一社会信用代码: 913202057605322968

经营地址: 江苏省无锡市锡山区东港镇港下锡港路 (工业园区)

注册地址: 江苏省无锡市锡山区东港镇港下锡港路 (工业园区)

的质量管理体系适用于

电感线圈的生产

已经 NQA 根据标准

ISO 9001:2015

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其质量管理体系, 并由 NQA 进行监督。

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格, 此证书方继续有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询

SNQA 查询网站: www.snqa.com.cn

Managing Director



Certificate Number

43479

Date:

08 June 2017

Reissue Date:

22 May 2018

Valid Until:

06 January 2021

EAC Code:

19





This is to certify that the Quality Management System of

Wuxi Derun Electronics Co., Ltd.

Unified Social Credit Code : 913202057605322968

Operation Address : (Industrial Park), Gangxia Xigang Road, Donggang Town, Xishan District, Wuxi City, Jiangsu Province, China

Registered Address : (Industrial Park), Gangxia Xigang Road, Donggang Town, Xishan District, Wuxi City, Jiangsu Province, China

applicable to

The manufacture of inductors

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

ISO 9001:2015

This registration is subject to the company maintaining a quality management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

Certified Clients shall accept regular surveillance assessments, the validity of certificates shall be maintained for the positive result of audit.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website (www.cnca.gov.cn)

SNQA's website : www.snqa.com.cn

Managing Director

Certificate Number 43479

Date:	08 June 2017
Reissue Date:	22 May 2018
Valid Until:	06 January 2021
EAC Code:	19



015

